
ZÁPISKY Z JEDNÁNÍ PEDAGOGICKÉ RADY 18. 11. 2013

1. Návrh Pravidel o organizaci studia

Celé jednánı́ Pedagogické rady Matematické sekce bylo věnováno návrhu Pravidel o organizaci studia na MFF.

Pedagogická rada konstatovala, že k většině ustanovenı́ navrhovaných Pravidel má nanejvýš formálnı́ připo-
mı́nky.

Rozdělenı́ prvnı́ho ročnı́ku bakalářského studia na dva úseky s požadavkem absolvovánı́ alespoň 15 kreditů
v prvnı́m semestru nepovažujeme za nezbytně nutné, ale je pro nás přijatelné. Termı́n kontroly počtu kreditů
zı́skaných za zimnı́ semestr je třeba stanovit tak, aby vyhovoval i kombinovanému studiu učitelských oborů, tj.
nesmı́ být přı́liš brzy.

Přı́štı́ schůzka: 2. prosince 2013 v Praktiku KPMS

Michal Kulich
22. 11. 2013

http://forum.karlin.mff.cuni.cz/viewtopic.php?f=55&t=321
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